
Årsrådsmøde i D3 
D. 13 marts 2024 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent.  

Bestyrelsen indstiller Lisbet Kindvig, som bliver valgt. 

 

2. Formandens beretning for det forløbne år.  

Distrikterne er bindeled mellem rideklubberne og DRF, så derfor  

begynder denne beretning med DRF (Dansk Ride Forbund) 

HESTEVELFÆRD blev vist årets overskrift. 

Efter sagen om Viegård stutteri og ikke mindst Tv2's udsendelse om  

”Hestemilliardærens hemmeligheder” er ridesporten og hestehold i den  

grad kommet til åben diskussion på de sociale medier. 

Formanden for DRF's bestyrelse gik på overlov, da det var hans søn  

udsendelsen handlede om. 

Noget skal der laves om, hvis vi forsat skal have heste som ridedyr. 

Da både formand – som har siddet på posten i 21 år - og næstformand  

trækker sig, skal der i år, til repræsentantskabsmødet, vælges en ny  

formand samt 4 bestyrelsesmedlemmer. 

DRF har indstillet en ny formands kandidat, og ikke mindre end 11  

kandidater opstiller til bestyrelsen. 

Så mere end nogen sinde før, er det vigtigt, at så mange af distriktets  

klubber, som overhovedet muligt, deltager til repræsentantskabsmødet  

den 13. april og er med til at stemme de ”rigtige” ind i DRF's nye  

bestyrelse. 

Det handler om vores fremtid, med vores 4-benede venner. 

Distrikt 3 

Vi fik i 2023 afholdt distriktsmesterskaber, Højelse Hesteklinik Dressur 

Cup, Stilcup pony i samarbejde med Seirskilde Sport samt stilcup for  

hest – desværre var deltager antallet ikke som ønsket i de 2 stil cup's. 

Senere i aften, skal vi hædre distriktets Championatslistevinderne og  

andre der har fået flotte resultater i både ind- og udland. 

Stort tillykke til alle vinderne. 

Store Hestedag er heldigvis stadig en stor aktivitet i distrikt 3, hvor  

distriktets klubber og ryttere er rigt repræsenteret i forskellige  

discipliner og aktiviteter. ”Store Hestedag” er en privat stævnearrangør  

under DRF.  

Distriktet/stævneudvalget er stadig begejstret for D-stævne  

fordelingsmøderne, hvor klubberne er ret gode til at bytte og ”rette til”,  

så stævneterminerne går op for alle. Og alle mesterskaber og cup bliver  

fordelt inden vi forlader mødet. Så derfor forsætter vi med disse  

møder. 



Kursusudvalget har afholdt et longeringskursus med Lasse Kristensen,  

som bla. er longefører i voltigering, med stor succes, samt en aften med  

SEGES som fortalte om CHR registreringen og hvad det betyder i  

praksis. 

Desværre ser vi ikke ret mange af distriktets klubber til vores  

rådsmøder, hvilket er rigtig ærgerligt, da det er klubbernes måde at få  

vigtig viden på, sparring med andre klubber samt indflydelse i distriktet. 

Her til sidst, vil jeg gerne takke bestyrelsen og de personer der sidder i  

udvalg, for deres indsats i 2023 og til klubberne i distriktet for alle  

deres arrangementer. 

 

3. Kasseren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse  

Kasseren Pia F. gennemgår regnskab, hvor der ses et overskud på 3.068,05kr. Posten til møder mm. har 

der været en udgift på små 20.000 kr. Dette skyldes at flere officiel melder ind med øsnke om tilskud til 

kørelse.  

 

Spørgsmål – hvorfor var der ikke ærebånd i 2023 i Distriktsmesterskaberne, Dette var fordi vi måtte 

skifte leverandør, pludselig og den nye kunne ikke lave dem. Æresbånd er tilbage i 2024 

 

4. Præsentation af budget - herunder fastsættelse af kontingent 

Pia præsenteret budget for 2024, hvor vi ender ud med en underskud på 14.420 kr. dette er helt okay, 

da vi har en del penge i banken, som vores medlemmer i klubberne skal nyde af.  

 

Kontigent uændret – Vedtaget / Godkendt 

 

5. Behandling af indkomne forslag  

Ingen indkomne forslag 

 

6. Orientering fra forbund og udvalg  

DRF er ved at lavet et møde hvor alle de nye kandidater til bestyrelsen mødes og de kan stilles 

spørgsmål – så klubberne får mere at vide om kandidaterne, når de skal vælges ind i DRF Bestyrelsen til 

Repreæsentanskabmødet d. 13 april.  

 

7. Valg af kasser  

- Pia Førgaard modtager genvalg – Genvalgt 

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

- Bibi Hollenberg modtager genvalg - Genvalgt 

- Katrine Nielsen modtager genvalg – Genvalgt 

Da vi har en ledig plads i Bestyrelsen ville Lisbet Kindvig gerne stille op og blev valgt ind.  

 

9. Valg af suppleanter til bestyrelsen  

- Mona Hyldahl modtager genvalg – Genvalgt 

 



10. Valg af revisor og revisorsuppleant  

- Helen Andersen – Genvalgt 

 

11. Eventuelt. 

 


